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MUNICIPIUL CÂMPULUNG 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CÂMPULUNG  

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 28 ianuarie 2021 în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
Municipiului Câmpulung, convocată prin Dispoziţia nr. 50 din 22.01.2021 

 
 

La şedinţă participă online un număr de 18 consilieri din totalul de 19 consilieri 
în funcţie, fiind absent domnul consilier Dumitrașcu Dan – Octavian.   

Ședința se desfășoară online.   
Președinte de ședință este domnul consilier Ionel STATE.  
Domnul președinte de ședință : S-au trimis materiale pentru completarea ordinii 

de zi cu încă trei puncte și anume :   
1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții : „CONSOLIDARE ȘI REABILITARE 
PAVILION GRANT”; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții :„Reabilitare fațadă și învelitoare la 
compartiment administrativ”; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
3. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea  Hotărârii  nr. 131 / 28.10.2020 a 

Consiliului Local al municipiului Câmpulung privind desemnarea reprezentanților 
Consiliul Local al Municipiului Câmpulung în Consiliul de Administrație al 
Spitalului de Pneumoftiziologie Câmpulung; 

Domnul președinte de ședință Ionel State supune la vot suplimentarea ordinii de 
zi a ședinței; aceasta fiind aprobată în unanumitate de voturi.  

 Domnul președinte de ședință Ionel State supune la vot ordinea de zi a ședinței : 
1. Prezentarea și aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare (proces 

verbal ședință ordinară 29.12.2020 și proces ședință extraordinară 12.01.2021); 
2. Proiect de hotărâre cu privire la depunere proiect “Dotarea unităților de 

învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Câmpulung, județul Argeș cu 
echipamente IT în vederea sprijinirii procesului de învățare on-line” în cadrul 
Programului Operațional Competitivitate; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
3. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local nr. 44 din 29.03.2018 și a Hotărârii Consiliului Local nr. 37 din 25.04.2019  
privind Regulamentul de atribuire a locurilor de parcare, pentru folosință în 
parcările de domiciliu aflate pe raza Municipiului Câmpulung; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
4. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 41 

din 30.04.2020 referitoare la constituirea, componența nominală și Regulamentul 
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de organizare și funcționare ale Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și 
urbanism a Municipiului Câmpulung; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea demarării proiectului „CÂMPULUNG 

2021 – CAPITALA SCRISULUI ROMÂNESC”; 
Inițiator : Viceprimarul Municipiului Câmpulung 
6. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificării statului de funcţii al 

Spitalului Municipal  Câmpulung; 
Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
7. Proiect de hotărâre cu privire la înlocuirea reprezentantului Consiliului Local al 

Municipiului Câmpulung în consiliul de administrație al Liceului Teoretic Dan 
Barbilian; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
8. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului de lucrări de interes local 

pentru repartizarea orelor de muncă  persoanelor beneficiare de ajutor social 
pentru anul 2021; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
9. Proiect de hotărâre cu privire la bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 2020 al 

S.C. Piețe-Servicii  Comunitare Muscel S.R.L.; 
Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
10. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea categoriilor de tarife și taxe practicate 

de SC PIEȚE-SERVICII COMUNITARE MUSCEL SRL începând cu data de 
01.01.2021; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
11. Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea consilierilor locali în comisia de 

evaluare a secretarului general al Municipiului Câmpulung; 
Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
12. Proiect de hotărâre cu privire la reorganizarea Aparatului de Specialitate al 

Primarului Municipiului Câmpulung, aprobarea organigramei și a statului de 
funcții ale acestuia; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung. 
13. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții : „CONSOLIDARE ȘI REABILITARE 
PAVILION GRANT”; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
14. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții : „Reabilitare fațadă și învelitoare la 
compartiment administrativ”; 

Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 
15. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea  Hotărârii  nr. 131 / 28.10.2020 a 

Consiliului Local al municipiului Câmpulung privind desemnarea 
reprezentanților Consiliul Local al Municipiului Câmpulung în Consiliul de 
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Administrație al Spitalului de Pneumoftiziologie Câmpulung; 
16. Prezentarea Raportului privind activitatea asistenților personali ai persoanelor cu 

handicap grav, desfășurată în semestrul II al anului 2020; 
17. Prezentarea Raportului privind activitatea Direcției de asistență socială din 

subordinea consiliului local al municipiului Câmpulung în anul 2020;  
18. Discuții cu privire la probleme de interes local.  

Ordinea de zi este aprobată în unanimitate de voturi.  
Domnul State Ionel : Eu aș propune, doamna primar, cu acordul colegilor să ne 

întâlnim fizic la următoarea ședință.  
Doamna primar : Dacă rămân așa lucrurile cu relaxarea, da; dacă nu, nu.  
Domnul consilier Ciobănică Silviu : Dacă se poate să schimbăm ora, să fie pusă 

la 17.30.  
Punctul 1 

 Se trece la punctul 1 : Prezentarea și aprobarea proceselor verbale ale ședințelor 
anterioare (proces verbal ședință ordinară 29.12.2020 și proces verbal ședință 
extraordinară 12.01.2021).  
 Se supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
29.12.2020, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Se supune spre aprobare procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 
12.01.2021, acesta fiind aprobat cu 17 voturi pentru și o abținere (doamna consilier 
Dumitrescu Anca – Florentina).  

Punctul 2 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume proiectul de hotărâre cu privire la 

depunere proiect “Dotarea unităților de învățământ preuniversitar de stat din 
Municipiul Câmpulung, județul Argeș cu echipamente IT în vederea sprijinirii 
procesului de învățare on-line” în cadrul Programului Operațional Competitivitate.  

Nu sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la depunere proiect „Dotarea unităților de învățământ preuniversitar de stat din 
Municipiul Câmpulung, județul Argeș cu echipamente IT în vederea sprijinirii 
procesului de învățare on-line” în cadrul Programului Operațional Competitivitate, 
acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 3 
Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume proiectul de hotărâre cu privire la 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 44 din 29.03.2018 și a 
Hotărârii Consiliului Local nr. 37 din 25.04.2019  privind Regulamentul de atribuire a 
locurilor de parcare, pentru folosință în parcările de domiciliu aflate pe raza 
Municipiului Câmpulung. 

Domnul consilier Țâroiu I.L. : Nu se regăsește în material ce înseamnă 
autoturism, parcare pentru persoane juridice și persoane fizice comerciale. Să fim de 
acord ca numai pentru autoturismele care le dețin aceștia, nu pentru autoturisme de 
marfă peste 2,5 tone. 
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Domnul consilier Șain D.D. : Aș avea și eu o întrebare : cum s-a ajuns la acest 
tarif de zece ori mai mare pentru persoanele juridice ? Cum s-a făcut calculul ?  

Doamna consilier Șerb N. : Încă de anul trecut au fost discuții referitoare la acest 
tarif. S-au luat în discuție și tarifele din celelalte orașe.  

Doamna primar : S-a făcut o comparație cu celelalte orașe de mărimea 
municipiului nostru și așa s-a ajuns la acest tarif. 

Domnul consilier Șain D.D. : Să înțeleg că modul de calcul a fost prin 
comparare. Părerea mea este că mesajul dat de consiliul local este unul antibusiness, 
neprietenos. Noi avem nevoie de investitori, noi avem nevoie de oameni care să facă 
afaceri în orașul nostru, nu îi alungăm, nu le spunem că ei trebuie să plătească de zece 
ori mai mult. 

Doamna primar : Este un mesaj populist. Noi vorbim de zece firme de bloc, care 
au sediu în apartament și care au locuri de parcare. Unii dintre ei vor să ocupe mai 
multe locuri. Nu este vorba de antibusiness, nu își parchează tirul.  

 Domnul consilier Șain D.D. : Am înțeles că nu vorbim de autoutilitare, ci de 
autorisme. Eu nu cred că în Câmpulung este vorba doar de zece autoturisme, pentru că 
sunt foarte multe autoturisme de serviciu, la persoane fizice.  

Nu mai sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 44 din 29.03.2018 
și a Hotărârii Consiliului Local nr. 37 din 25.04.2019 privind Regulamentul de 
atribuire a locurilor de parcare, pentru folosință în parcările de domiciliu aflate pe raza 
Municipiului Câmpulung, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 4 
Trecem la punctul 4 și anume proiect de hotărâre cu privire la modificarea 

Hotărârii Consiliului Local nr. 41 din 30.04.2020 referitoare la constituirea, 
componența nominală și Regulamentul de organizare și funcționare ale Comisiei 
tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a Municipiului Câmpulung.  

Doamna primar : Astăzi am primit o propunere de la un cetățean și aș vrea să 
ținem cont și de această propunere. Procedura este să votăm propunerea mai întâi. O să 
țin cont de toate propunerile care vin de la cetățenii municipiului. 

Domnul președinte de ședință State I. : Domnule arhitect, se poate modifica 
această comisie ?  

Domnul consilier Țâroiu I.L.: Vă rog să citiți titulatura proiectului și o să vedeți 
că nu are nimic de a face cu ce se propune.  

Doamna primar : Dacă dânsul a propus chestia asta, eu aș zice să nu ignorăm 
propunerea.  

Domnul consilier Țâroiu I.L.: În vechea comisie, secretarul, fără drept de vot, 
era arhitectul șef. De ce a dispărut arhitectul șef ? 

Doamna primar : Când am discutat componența acestei comisii, am discutat cu 
domnul arhitect șef care a sugerat și anumiți specialiști și cam cum ar arăta această 
comisie și în alte orașe. Și în funcție de această discuție am ajuns la această propunere 
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de comisie. 
Domnul consilier Țâroiu I.L.: Ar trebui să ne spună domnul arhitect șef de ce.  
Domnul arhitect șef Ghiță C.V. : Legea nu obligă în acest caz ca arhitectul să fie 

secretarul comisiei. Important este că avizul comisiei tehnice de urbanism este un aviz 
de fundamentare a deciziei arhitectului șef. Are rol consultativ.  

Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot propunerea venită din 
partea unui cetățean de a modifica comisia.  

  Domnul consilier Țâroiu I.L.: Mai am și eu o întrebare. Cine l-a propus pe 
domnul Bălan sau s-a propus ?  

Doamna primar : Domnul Bălan este un cetățean care a trimis pe adresa de mail 
a primăriei o propunere, pentru că a auzit că se discută despre această comisie. Este 
dreptul oricărui cetățean să vină cu orice propunere. Dumneavoastră decideți dacă 
sunteți de acord sau nu. Rezultatul votului este 10 pentru, 4 împotrivă (domnul 
consilier Neculăescu C.M., domnul consilier Țâroiu I.L., doamna consilier Manea 
M.M.,) și 3 voturi abțineri (domnul consilier Ivan C., domnul consilier Mirea D. și 
domnul consilier Blidaru M.Ș.).  

Nu mai sunt discuții.  
Doamna președinte de ședință Ionescu A. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la _modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 41 din 30.04.2020 referitoare la 
constituirea, componența nominală și Regulamentul de organizare și funcționare ale 
Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a Municipiului Câmpulung, 
acesta fiind aprobat cu voturi 10 pentru, 2 voturi împotrivă (consilier Neculăescu C.M., 
domnul consilier Țâroiu I.L.) și 4 voturi abțineri (doamna consilier Manea M.M., 
domnul consilier Ivan C., domnul consilier Mirea D. și domnul consilier Blidaru M.Ș. 

Punctul 5 
Punctul 5 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea demarării proiectului 

„CÂMPULUNG 2021 – CAPITALA SCRISULUI ROMÂNESC”.  
Doamna primar Lăsconi E.V. : Aș vrea să precizez că aceasta este o propunere 

pe care eu o sprijin foarte mult, e chiar un proiect de suflet, mă bucur foarte mult că am 
făcut o echipă.  

Domnul viceprimar Zaharia N. : Am anunțat la ședința ordinară din luna 
decembrie acest proiect. Noi vrem să fie un proiect pentru comunitatea locală, dar nu 
putem să evităm anvergura lui națională, având în vedere că este primul document scris 
în limba română. și se împlinesc 500 de ani. Și cred că, cu toții ar trebui să ne simțim 
privilegiați că putem să marcăm acest eveniment. Săptămâna trecută, la inițiativa 
doamnei primar, am avut mai multe discuții cu reprezentanții academiei române, 
minsitrul culturii, cu reprezentanți ai arhivelor naționale, cu administrația prezidențială. 
Doamna primar o să lanseze și o invitație pentru musceleni și pentru societatea civilă 
pentru a fi implicați în acest proiect. Proiectul acesta trebuie să fie al câmpulungenilor.  

Nu mai sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. :  Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la aprobarea demarării proiectului „CÂMPULUNG 2021 – CAPITALA 
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SCRISULUI ROMÂNESC”, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  
Doamna primar : Va trebui să încheiem și un parteneriat cu arhivele naționale, 

avem un model.  
Punctul 6 

Punctul 6 al ordinii de zi : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificării 
statului de funcţii al Spitalului Municipal  Câmpulung.  

Doamna consilier Dumitrescu A.F. : Sunt de acord cu modificarea statului de 
funcții, dar vroiam să fac o precizare. Am văzut în ultimul consiliu de administrație s-a 
votat scoaterea la concurs a mai multor posturi de medici. Vreau să vă spun că 
scoaterea la concurs a posturilor de medici primari este sortită eșecului din start. Ați 
văzut că foarte puțin medici specialiști ajung în Câmpulung. Poate cu timpul o să se 
modifice situația, dar, deocamdată, medicii vin greu la Câmpulung. Am văzut că s-a 
hotărât și transformarea unor posturi. Nu era mai bine să se modifice, transforme aceste 
posturi, să se modifice statul de funcții și să se transforme aceste posturi de medici 
primari în medici specialiști. Ajungeau mult mai ușor și sunt mult mai mulți medici 
specialiști care pot, pentru începutul carierei să vină la Câmpulung. Eu cred că aceste 
posturi de medici primari nu vor fi ocupate.  

Nu mai sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la aprobarea modificării statului de funcţii al Spitalului Municipal  Câmpulung, 
acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Punctul 7 
Punctul 7 al ordinii de zi : Proiect de hotărâre cu privire la înlocuirea 

reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Câmpulung în consiliul de 
administrație al Liceului Teoretic Dan Barbilian.  

Domnul consilier Țâroiu Ioan – Liviu : Propun un absolvent al liceului și anume 
Manea Mirabela.  

Domnul viceprimar Zaharia N. : Îl propun pe domnul consilier Vlădău.  
Se supun la vot propunerile :  
- pentru doamna Manea Mirabela : 4 voturi pentru, 6 voturi împotrivă (domnul 

consilier Țurțulea C., domnul consilier Vlădău A., doamna Ionescu A., doamna Marcu 
I., domnul Zaharia N., domnul consilier Belu D.M) și 7 voturi abțineri (domnul 
consilier Șain D.D, domnul consilier Hagi N.A., domnul consilier Mirea D., domnul 
Crețu C.C., domnul Ciobănică S., doamna Dumitrescu A.F.).   

- pentru domnul Vlădău A. : 10 voturi pentru, 5 voturi împotrivă (doamna 
Manea, domnul Neculăescu, domnul Țâroiu, domnul Blidaru, domnul Ivan și 2 abțineri 
domnul consilier Șain D.D.  și  domnul consilier Mirea D.).  

Nu sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la înlocuirea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Câmpulung în 
consiliul de administrație al Liceului Teoretic Dan Barbilian, acesta fiind aprobat cu 10 
voturi pentru, 5 voturi împotrivă (doamna Manea, domnul Neculăescu, domnul Țâroiu, 
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domnul Blidaru, domnul Ivan) și 2 abțineri domnul consilier Șain D.D.  și domnul 
consilier Mirea D.).  

Punctul 8 
Se ia în discuția consiliului local proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea 

Planului de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă  persoanelor 
beneficiare de ajutor social pentru anul 2021.  

Nu sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la aprobarea Planului de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 
muncă  persoanelor beneficiare de ajutor social pentru anul 2021, acesta fiind aprobat 
în unanimitate de voturi. 

Punctul 9 
Se trece la punctul 9 și anume proiectul de hotărâre cu privire la bugetul de 

venituri și cheltuieli pe anul 2020 al S.C. Piețe-Servicii  Comunitare Muscel S.R.L. 
Nu sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 2020 al S.C. Piețe-Servicii  
Comunitare Muscel S.R.L., acesta fiind aprobat cu 17 voturi pentru și o abținere 
(domnul consilier Mirea D.).  

Punctul 10 
Se pune în discuție proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea categoriilor de 

tarife și taxe practicate de SC PIEȚE-SERVICII COMUNITARE MUSCEL SRL 
începând cu data de 01.01.2021.  

Nu sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la aprobarea categoriilor de tarife și taxe practicate de SC PIEȚE-SERVICII 
COMUNITARE MUSCEL SRL începând cu data de 01.01.2021, acesta fiind aprobat 
cu 16 voturi pentru și 2 abțineri (domnul consilier Mirea D. și domnul consilier Șain 
D.D.). 

Punctul 11 
 Se trece la punctul 11 și anume proiect de hotărâre cu privire la desemnarea 
consilierilor locali în comisia de evaluare a secretarului general al Municipiului 
Câmpulung.  
 Doamna consilier Ionescu A. : Eu îl propun pe domnul consilier State I.  
 Domnul consilier State I. : Eu o propun pe doamna consilier Ionescu A.  
 Doamna consilier Manea M. : Eu îl propun pe domnul Blidaru M.  
 Domnul consilier Neculăescu C.M. : Nu știu dacă are importanță, dar cred că ar 
trebuie să facă parte o persoană care a fost în consiliul local anul trecut, pentru că 
vorbim de anul 2020.   
 Se supun la vot propunerile :  

- pentru domnul consilier State Ionel : 14 voturi pentru, 1 vot împotrivă (doamna 
consilier Manea M.M.) și 3 voturi abțineri (domnul consilier State I., domnul consilier 
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Mirea D. și domnul consilier Șain D.D.);   
- pentru doamna consilier Ionescu A : 10 voturi pentru, 2 voturi împotrivă 

(domnul consilier Ivan și domnul consilier Țâroiu I.L.). și 5 voturi abțineri (domnul 
Mirea D., domnul Șain D.D., doamna Manea M.M., domnul consilier Blidaru M.Ș., 
doamna consilier Dumitrescu A.F.). 
 Nu sunt discuții.  

Doamna președinte de ședință Ionescu A. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 
privire la desemnarea consilierilor locali în comisia de evaluare a secretarului general 
al Municipiului Câmpulung, acesta fiind aprobat cu 10 voturi pentru, 2 voturi 
împotrivă (domnul consilier Ivan și domnul consilier Țâroiu I.L.). și 5 voturi abțineri 
(domnul Mirea D., domnul Șain D.D., doamna Manea M.M., domnul consilier Blidaru 
M.Ș., doamna consilier Dumitrescu A.F.). 

Punctul 12 
Se trece la punctul 12 și anume proiect de hotărâre cu privire la reorganizarea 

Aparatului de Specialitate al Primarului Municipiului Câmpulung, aprobarea 
organigramei și a statului de funcții ale acestuia.  

Domnul consilier Șain D.D. : Am citit cu atenție această modificare, sunt 
convins că nu se urmărește întreg numărul de personal, ci, dimpotrivă, se urmărește, 
optimizarea și eficientizarea aparatului de specialitate. Eu aș avea următoarea 
observație. În ceea ce privește nevoia de servicii profesionale, pentru comunicare, 
branding, IT, sunt dispus oricînd să votez, pentru că avem o mare nevoie. Cred că cel 
mai bine ar fi să externalizăm aceste servicii către firme profesioniste, care să ne 
acopere nevoia așa cum trebuie și, dacă este nevoie de una – două persoane, putem 
angaja. Dar branding in house, nu cred că se poate face. De asemenea și soluțiile 
informatice în ceea ce privește comunicarea s-ar putea să fie nevoie de un om 
permanent.  

Doamna primar : Vă referiți la departamentul de politici publice și vă înțeleg 
semnele de întrebare pentru faptul că, probabil, nu sunteți familiarizat cu ceea ce 
înseamnă politici publice. Nici noi nu avem de gând să facem branding de oraș cu un 
singur angajat. Acolo va fi un laborator al primăriei. Acolo va mai fi încă un IT-ist.  
Vor fi oameni care vor gândi strategiile acestui oraș. E un departament foarte 
important, care poate să pară abstract din exterior dacă nu știți exact cum funcționează. 
Mi-aș dori să angajăm acolo șapte oameni, dar nu cred că vom găsi, pentru că e nevoie 
de oameni foarte buni, așa cum nu cred că vom găsi oameni pentru alte posturi pe care 
le vom scoate la concurs, pentru că în sistemul privat pe aceste posturi se câștigă mult 
mai mulți bani. Când vom avea de făcut evenimente, cum este acesta, Capitala 
Scrisului Românesc, bineînțeles, vom apela la firme de specialitate unde lucrează o 
grămadă de oameni.  

Domnul consilier Șain D.D. : Sunt convins că nu vom găsi oameni. De asemenea 
sunt convins că atunci când vom face achiziții, ne vom izbi de această opinie că aveați 
oameni. Exact ca în cazul serviciului juridic.  

Doamna primar : Este vorba de a avea pe cineva în comunicare. Este vorba de 
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un om care va face asta.  
Domnul consilier Șain D.D. : Eu am văzut 10 acolo.   
Doamna primar : Nu, cei 10 sunt la fonduri europene. și, credeți-mă, nu o să 

găsim zece oameni care să lucreze pe fonduri europene, pentru că se plătește foarte 
bine în sistemul privat.   

Domnul consilier Șain D.D. : De asta cred că externalizarea este cea mai bună 
soluție.  

Domnul consilier Hagi N. : Este corectă ideea cu externalizarea, dar nu se poate 
să nu avem un om în primărie care să facă un document sau brandingul mic care 
trebuie făcut zilnic. 

Domnul consilier Țâroiu I.L. : Eu vroiam să fac câteva precizări. Sunt de acord 
că, comunicarea trebuie să fie un obiectiv, dar, și dacă avem parte de comunicare, 
doamna primar va fi permanent implicată în comunicare. Eu văd că obiectivul principal 
al acestei modificări va fi, bineînțeles, serviciul de poliție locală, transformată în 
direcție. Nu prea am priceput de ce. Aș fi vrut pentru că se tot pomenește în material de 
un punct de vedere al ANFP-ului, pe care nu l-ați anexat la material și aș fi vrut să îl 
văd și eu.  

Doamna primar : Ați primit domnul Țâroiu. Vă rog să verificați sau să cereți 
ajutor.  

Domnul președinte de ședință State I. : Ni se spune aici de către serviciul resurse 
umane că l-ați ridicat de la primărie.  

 Doamna primar : Nu trebuia să cerem acest punct de vedere, dar am făcut mai 
mult, am vrut să avem acel punct.  

Domnul consilier Țâroiu I.L. : Aș fi vrut să văd la material și eficiența 
economică, cu cât crește partea de cheltuieli salariale cu noua structură față de vechea 
structură, fiindcă treceți la de 114 posturi la 132 posturi. 

Doamna primar : Trecem la 125 posturi.  
Domnul consilier Țâroiu I.L. : Ar fi trebuit să aveți conform Legii 155 câteva 

avize, de la poliția națională și un studiu de siguranță al cetățeanului, de securitate a 
cetățeanului. Precizați în material că sunt camere și nu mai aveți nevoie de locuri de 
pază în anumite zone, parcuri publice, locuri de joacă. Eu cred că, camerele de  luat 
vederi nu își au eficiență.  

 Doamna primar : Nu are eficiență pentru că dumneavoastră, când ați fost 
primar, ați lăsat de izbeliște dispeceratul video, pentru că se intră ca în brânză. Este 
singura localitate din România unde oricine poate intra în acel dispecerat. În alte locuri 
se intră cu cartelă.   

Domnul consilier Țâroiu I.L. : Nu reiese din material cine va prelua partea de 
administrativ. Eu voi fi împotriva acestei organigrame până nu se prezintă toate 
celelate concluzii și aș solicita amânarea acestui proiect.   

Doamna primar : Nu avem nevoie de niciun aviz de la poliția municipală, este 
personal contractual, sunt paznici. Aceasta este viziunea pentru dezvoltarea 
Câmpulungului. Este o decizie nepopulară și vor mai fi. Nu aveam nevoie de niciun 
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aviz  de la poliția municipală.  
Domnul consilier Țâroiu I.L. : În situația stării de alertă, poliția loclaă este 

angrenată în fel de fel de proiecte și misiuni care ar trebui duse la capăt.  
Doamna primar : Asta se va și întâmpla. Știți foarte bine că sunt locuri unde ar 

putea să ne ajute și jandarmeria, la care nu s-a apelat.  
Domnul consilier Neculăescu C.M. : Probabil s-a văzut că în spațiul public s-a 

discutat despre poliția locală. Întrucât ne interesează pe toți siguranța cetățeanului, și 
trebuie să fim foarte atenți aici, adică toți consilierii locali și toți care ne urmăresc, 
supunem atenției o problemă destul de delicată. are conotații civile, care atrage 
răspunderea noastră de consilieri, cei care vom vota și ne vom asuma o răspundere. Se 
urmărește reorganizarea poliției locale din serviciu în direcție, modificânduse-a stfel 
structra organizatorică și a planului de pază exercitat până în prezent, înlocuirea 
polițistilor locali cu aceste camere.    

Doamna primar : Nu polițiștii locali.  
Domnul consilier Neculăescu C.M. : Polițiștii aveau, din ceea ce știu eu, puncte 

fixe. Camerele nu previn, în schimb polițistul local previne și aplanează. Spuneați și de 
acel răspuns al agenției naționale a funcționarilor publici, care se referă la atribuțiile 
poliției locale. Aș vrea să o întreb pe doamna secretar, care are cunoștințe juridice, 
potrivit Legii 333 / 2003, articolul 5, deține avizul obligatoriu de la poliție pentru 
modificarea poliției locale care implică modificarea planului de pază.  

Doamna secretar Simion R. : Planul de pază nu are nicio legătură cu 
organigrama instituției.  

Doamna primar : Această organigramă a avut-o și șeful poliției locale, putea să 
vină cu propuneri, am avut discuții cu sindicatul la nivel național al poliției locale, totul 
este în regulă. Din punct de vedere procedural suntem ok.  

Domnul consilier juridic Crînguș N. : Având în vedere începerea unui nou 
mandat de către doamna primar, conform articolului 518 din OUG 57 / 2019, poate 
reorganiza aparatul de specialitate al primarului. Având în vedere faptul că în 
municipiul Câmpulung s-au instalat camere de luat vederi, se impune ajustarea 
schemei de personal a poliției locale și s-a dispus reducerea cu 15 posturi.  Această 
reglementare o putem găsi și în Legea 155 / 2010. Nu găsim nicio reglementare nici în 
coul muncii care să ne spună că un post odată creat nu poate fi desființat, dacă nu mai 
prezintă importanță.  

Domnul consilier Ivan C. : Ca de obicei, structura organizatorică atrage multe 
discuții. Aș vrea să fac un paralelism pentru că îmi desfășor o mare parte din timp la 
Curtea de Argeș. La momentul când s-a făcut această poliție locală, la Câmpulung s-au 
făcut într-adevăr niște analize de risc, planuri de pază pe baza cărora s-a luat decizia de 
înființare a acestei structuri. Însă, la momentul când ea este înființată, ea trebuie 
reorganizată în așa fel încât să facă față atât pretențiilor municipiului Câmpulung cât și 
oamenilor care trebuie să se bucure de existența acestui sprijin stradal și nu numai. Dar 
trebuie să țină cont și de legislația care este în vigoare. Semnalările care au fost făcute 
pe marginea subiectului ne trimit într-o analiză mai profundă în partea de adminsitrație, 
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astfel încât să nu facem ceva mai rău decât a fost până acum. Salut înființarea acestui 
compartiment despre care s-a comentat, de proiecte și fonduri europene, și tare mult 
ne-am bucura cu toții dacă implementarea lor, a proiectelor, ar ocupa și numărul celor 
care sunt trecuți în schema organizatorică. țintele acestei organigrame, atât în referat, 
cât și în raport sunt de eficientizare, flexibilitate, suplețe, calitatea serviciilor publice și 
o dinamizare a vieții societății civile. Însă, pe ansamblul structurii, se vede o creștere a 
cheltuielilor într-un buget destul de auster, dacă ne referim la un număr mai mare ca 
cel anterior. De asemena, trebuie să constat că foarte multe structuri din organigrama 
au suferit doar formal niște schimbări de denumire, nejustificate unele, chiar prin 
folosirea unor cuvinte același sens sau trecerea unor posturi dintr-un compartiment 
într-altul. O schimbare trebuie să aibă trecute țintele care  sunt inițial. Această structură 
încă suferă. Nu există flux informațional astfel încât să fie o satisfacție a clienților 
interni și externi. Cuvintele de referință, digitalizare, inteligența artificială sunt în prim 
plan și acolo trebuie mare aplicare, pentru că nu putem să aventurăm să angajăm un 
număr care nu se justifică pentru administrarea unui sistem informațional și 
mentenanța lui. În toate structurile, acest compartiment de achiziții publice conform 
legii se ocupa de la servici, produse și lucrări pentru toate compartimentele din 
structura unei entități și nu este corect să fie un compartiment subordonat unui serviciu 
și nu este corect, din punct de vedere al interpretării legislative și a normelor de 
aplicare. Acest serviciu de achiziții publice trebuie să fie independent. Pentru că avem 
un serviciu nou de politici publice, comunicare și tehnologia informației, eu cred că 
este vorba de comunicații și tehnologia informației. Nu confundăm PR cu acest sistem 
de structuri care trebuie să fie într-un ansamblu de infrastructură. Eu nu am decât o 
dorință și anume ca această structură funcțională  să fie așa cum trebuie, să fie trecută 
independent.  

Doamna consilier Ionescu A. : Această nouă organigramă și toate posturile care 
se înființează sau sunt nou înființate, nu au ca scop angajarea de oameni pe acele 
posturi mâine. Dar în ideea dezvoltării orașului, la nivelul la care ne dorim să ajungă, 
pe viitor vom avea nevoie de oameni pe aceste posturi.  

Doamna primar : Vreau să vă asigur că toate aceste posturi se vor ocupa pe 
bune, fără șpagă, prin concurs. În momentul în care vom scoate la concurs orice post, 
voi mediatiza pe toate canalele media, vom pune camere de supraveghere și voi face 
apel la cei mai buni specialiști din țară.  
 Domnul consilier Țuțea I. : Vreau să vă aduc la cunoștință faptul că a intervenit 
o eroare materială în organigrama sunt 8 posturi trecute la juridic, în realitate sunt 10, 
așa cum reiese din statul de funcții.  
 Nu sunt discuții.  

Doamna președinte de ședință Ionescu A. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 
privire la reorganizarea Aparatului de Specialitate al Primarului Municipiului 
Câmpulung, aprobarea organigramei și a statului de funcții ale acestuia, acesta fiind 
aprobat cu 11 voturi pentru, 3 voturi abțineri (domnul consilier Mirea D., domnul Șain 
D.D. și domnul consilier Ivan C.) și 4 voturi împotrivă (domnul consilier Blidaru M.Ș., 
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domnul consilier Neculăescu C.M., doamna consilier Manea M.M., domnul consilier 
Țâroiu I.L.). 

 
Punctul 13  

Se prezintă Raportul privind activitatea asistenților personali ai persoanelor cu 
handicap grav, desfășurată în semestrul II al anului 2020; 

Punctul 14  
 Se prezintă Raportul privind activitatea Direcției de asistență socială din 
subordinea consiliului local al municipiului Câmpulung în anul 2020. 

Punctul 15  
 Se pune în discuția consiliului local proiectul de hotărâre modificarea  Hotărârii  
nr. 131 / 28.10.2020 a Consiliului Local al municipiului Câmpulung privind 
desemnarea reprezentanților Consiliul Local al Municipiului Câmpulung în Consiliul 
de Administrație al Spitalului de Pneumoftiziologie Câmpulung.  
 Domnul consilier State I : Eu îl propun ca înlocuitor pe domnul Crețu C. 

Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 
privire la modificarea  Hotărârii  nr. 131 / 28.10.2020 a Consiliului Local al 
municipiului Câmpulung privind desemnarea reprezentanților Consiliul Local al 
Municipiului Câmpulung în Consiliul de Administrație al Spitalului de 
Pneumoftiziologie Câmpulung, acesta fiind aprobat cu 14 voturi pentru și 4 voturi 
abțineri (domnul Blidaru M.Ș., domnul consilier Neculăescu C.M., doamna consilier 
Manea M.M, domnul consilier Țâroiu I.L.).  

Punctul 16  
Se trece la punctul 16 și anume proiect de hotărâre cu privire la aprobarea 

D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții : „Reabilitare 
fațadă și învelitoare la compartiment administrativ”.  
 Nu sunt discuții.  

Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 
privire la aprobarea D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de 
investiții : „Reabilitare fațadă și învelitoare la compartiment administrativ”, acesta 
fiind aprobat în unanimitate de voturi. 

Punctul 17  
Se trece la punctul 17 și anume proiect de hotărâre cu privire la aprobarea 

D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții : 
„CONSOLIDARE ȘI REABILITARE PAVILION GRANT”.  
 Nu sunt discuții.  

Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 
privire la aprobarea D.A.L.I  și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de 
investiții : „CONSOLIDARE ȘI REABILITARE PAVILION GRANT”, acesta fiind 
aprobat în unanimitate de voturi. 
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Punctul 18 - Discuții cu privire la probleme de interes local 
 Domnul consilier Ivan C . :  Comisia de urbanism are un rol important, deși 
consultativ. Doresc ca în decurs de trei luni să fie semnalate majoritatea 
disfuncționalităților apărute în structura urbană, pentru că știm cu toții că există și 
această comisie trebuie să treacă într-o eșalonare sau într-o succesiune din care să 
rezulte și înaintarea unor propuneri de întocmire a documentației pentru eliminarea sau 
înlăturarea acestor disfuncționalități. Ar fi bine ca această comisie, odată cu 
propunerile, să vină cu un program de măsuri, cu termene și responsabilități.  
 Domnul consilier Blidaru M.Ș. : Vreau să aduc la cunoștința doamnei primar și 
colegilor din consiliu o performnață sportivă deosebită care s-a consumat la sfârșitul 
săptămânii trecute și anume titlul de campion mondial la bob două persoane la 
categoria under 23. Este vorba de doi sportivi câmpulungeni legitimați la  Club Sportiv 
Muscelul și antrenați de domnul profesor Iulian Păcioianu. Vreau să îi felicit pe cei doi 
sportivi și pe antrenorul lor și aș vrea să propun ca după întoarcerea lor din competiții 
să fie premiați, pentru că merită, alături de antrenor. Poate doamna primar găsește 
resursele financiare așa cum se cuvine.   
 Doamna primar : O să fac tot ceea ce este omenește posibil să le arătăm 
aprecierea noastră. Nu știu ce să vă spun acum referitor la premieră.  

Domnul consilier Șain D.D. : Haideți să facem un efort pentru a ne întâlni fizic.  
 Domnul consilier Crețu C.C. : Cetățenii din zona Vișoi III întreabă când se va 
relua procedura de atribuire a locurilor de parcare, având în vedere că locurile de 
parcare au fost numerotate ?  
 Doamna primar : Se lucrează, în viitorul foarte apropiat.  
 Doamna secretar Ramona SIMION : Face cunoscut faptul că s-a publicat în 
Monitorul oficial 76 / 25.01.2021, Ordinul nr. 25 / 2001 prin care s-au aprobat 
modelele orientative ale regulamentului de organziare și funcționare și ale statutului 
unităților administrativ-teritorialre.  

Nemaifiind alte probleme, se declară şedinţa închisă. 
 Prezentul proces – verbal se completează cu notele scrise luate în timpul 
discuţiilor şi cu înregistrarea video.  
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